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PVV Westerwolde. Financiële Raasvergadering 10-07-2024. 

Algemene Beschouwingen. 2024. 

Voorzitter, 

Onze zorg gaat ook uit naar de armoede en de laaggeletterdheid in de gemeente. 

De voedselbank is nog steeds nodig. Wij vinden dat er naar iets structurelers  gezocht moet worden 

dat aan de voorkant begint. Dan is het vinden van betaald werk een hele belangrijke factor om 

armoede te bestrijden. 

We zijn blij dat het college zich in zal zetten voor meer betaalbare woningen. 

Daar er een drinkwater tekort dreigt te komen lijkt het ons een goed plan om te werken  aan het 

vasthouden van water, bv door waterreservoirs aan te leggen. 

Het openbaar vervoer in de gemeente is ver beneden peil. Er zal fors geïnvesteerd moeten worden 

om voor iedereen een bereikbaar openbaar vervoer te krijgen, zodat mensen uit hun isolement 

komen en niet vereenzamen. 

Inzet om de Nedersaksenlijn te realiseren is daarom van groot belang voor deze regio. 

Voorzitter eenzaamheid speelt niet alleen bij ouderen, ook jongvolwassenen voelen zich steeds meer 

geïsoleerd ondanks Sociale Media komen er veel depressies, verslavingen, gedragsproblematiek en 

suïcidale gedachten voor onder deze bevolkingsgroep.   

Hier zal op ingezet moeten blijven worden in deze gemeente. 

Wat onderwijs betreft kan de PVV tevreden zijn . Het zou mooi zijn als het landelijk lage peil van 

rekenen en taal in onze gemeente omhoog zou gaan. 

Communicatie in onze gemeente is zeer ondermaats. Steeds horen wij zowel bij insprekers als bij 

hoorcommissies dat de communicatie slecht is. Ook horen wij dit bij onze inwoners. Helaas wordt dit 

al jaren gezegd  maar er is geen verbetering. Dit is een belangrijk verbeterpunt. 

Ook het betrekken van burgers in beslissingen van de overheid die van invloed zijn op hun fysieke 

leefomgeving, moet beter in deze gemeente. 

Binnen de nieuwe omgevingswet is burgerparticipatie ondergeschikt om bemoeienis van burgers in 

overheidsbeleid tot een minimum te beperken. 

Hier maakt de PVV zich grote zorgen over. 

Armoede is voor de PVV een belangrijk thema. 

Voor de PVV Westerwolde is het van groot belang te monitoren dat noodlijdende inwoners van deze 

gemeente adequaat worden ondersteunt om het hoofd boven water te houden in deze nog steeds 

onzekere tijden. 

Nog steeds zijn er gezinnen binnen deze gemeente die mede door de hoge energiekosten en niet te 

vergeten de hoge OZB belasting die tot de hoogste van de provincie Groningen horen, moeite 

hebben om 3 maaltijden per dag te serveren. Een schande voorzitter. 
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Dit moet veranderen. Te beginnen met het verlagen van de OZB. 

Bezuinigingen met een groot positief jaarrekening resultaat is voor inwoners namelijk niet uit te 

leggen. 

De PVV is zich ervan bewust dat , ondanks een positief saldo jaarrekening, wel concrete 

bezuinigingen moeten worden gedaan om ontstane tekorten op te vangen. 

De tekorten van het ravijnjaar 2026 zullen gedicht moeten worden.  

Daarom is het van groot belang om binnen de “Economische Visie” die staat voor brede Welvaart 

voor alle Groningers en de daaraan gekoppelde gelden van 22 miljard  van “NIJ BEGUN” voor een 

gedeelte veilig te stellen voor onze gemeente Westerwolde. 

Hier moet dit college op inzetten. Anders mist men de boot. 

Ook willen wij meegeven op de pauzeknop te drukken aangaande kostbare investeringen m.b.t. tot 

verduurzaming die in het nieuwe hoofdlijnenakkoord anders zijn weergegeven. Dit kabinet gooit o.a. 

het stikstofbeleid op de schop. 

Ook de lijst van beschermde Natura 2000 gebieden worden herijkt. 

Dus pas op de plaats met het uitvoeren van het oude beleid en omarm het nieuwe. 

Voorzitter,  

Wij wensen dit college veel sterkte en wijsheid om deze gemeente door de komende moeilijke 

periode te loodsen. 

 

  

 

 

 

  

  

 

  


